
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

                                                       VІІ скликання 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

12 вересня 2016  року                    м.Черкаси                                                № 6 

                             

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 4 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В.М.  

Члени комісії: Коваленко В.М., Ковбоша О.Р., Сегеда А.В. 

 

 

ВІДСУТНІ: Похольчук Р.В., Озірний О.А. 

 

Запрошені: 

 

Данилевський Валерій Вікторович – начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації; 

 

Зеленський Максим Васильович – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

 

Островський Олег Анатолійович – начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації. 

 

   

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України за внесок 

молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування.                       

Зеленський  - начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

 



Максим Васильович    облдержадміністрації 

 

2.Про програму розвитку фізкультури і спорту в області на 2016-2020 роки 

Зеленський  

Максим Васильович    

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

3.Про внесення на розгляд обласної ради  проекту рішення «Про затвердження 

плану дій щодо реалізації Стратегії національно-патріотичного виховання дітей  

та молоді Черкаської області на 2016-2020 роки» 

Зеленський  

Максим Васильович    

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

4.Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.06.2012 №16-10/VІ  «Про 

заснування обласної стипендії перспективним спортсменам області» (зі 

змінами) 

Зеленський  

Максим Васильович    

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

5.Про внесення на розгляд обласної ради проекту рішення «Про обласну 

соціальну програму протидії торгівлі людьми на період до 2020 року» 

Зеленський  

Максим Васильович    

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

6.Про внесення змін до рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VІ «Про 

обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти 

на період до 2021року»  

Данилевський  

Валерій Володимирович    

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

7.Про внесення на розгляд обласної ради проекту рішення «Про обласну 

цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на період до 2020 року» 

Данилевський  

Валерій Володимирович    

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

8.Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-3/VІ «Про 

обласну програму розвитку громадянського суспільства на період до 2019 

року» 

Островський  

Олег Анатолійович    

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

 



9.Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.02.2012 № 13-6/VІ «Про 

програму розвитку інформаційного простору Черкаської області на 2012-2016 

роки» 

Островський  

Олег Анатолійович    

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

 

10.Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.03.2006  № 27-14/ІV 

«Про встановлення обласних персональних стипендій» 

Островський  

Олег Анатолійович    

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

 

11.Про стан виконання у І півріччі 2016 року рішення обласної ради від 

30.01.2014 № 28-4/VІ «Про обласну програму поліпшення кінообслуговування 

населення на  2014-2018 роки» 

Островський  

Олег Анатолійович    

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

 

12.Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.1998 № 2-5 «Про 

встановлення щорічної обласної премії імені Данила Нарбута» (зі змінами) 

Островський  

Олег Анатолійович    

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

 

 

 

1.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Доповідач зазначив, що для розгляду на 

наступній сесії обласна державна адміністрація направляє кандидатури 

претендентів на премію Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток 

парламентаризму, місцевого самоврядування. Заздалегідь членам комісії було 

направлено відповідні матеріали з даними про кандидатів для попереднього 

опрацювання. Це питання було уже розглянуто на засіданні постійної комісії 

обласної ради з питань регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини, де було одноголосно  прийнято рішення 

підтримати кандидатури чотирьох претендентів і пропонувати розглянути 

питання на сесії обласної ради. 

ВИСТУПИЛА: Ковбоша О.Р., яка сказала, що опрацювавши надані матеріали, 

вона підтримує лише одного кандидата. Щодо інших, то бажано було б 

поспілкуватись особисто. 



ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М. Вона висловила думку, що подані кандидатури 

заслуговують підтримки і запропонувала рекомендувати розглянути даний 

проект рішення на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: підтримати запропоновані кандидатури (Іскімжі Іван 

Костянтинович, Красько Владислава Сергіївна, Кухаренко Артем 

Володимирович, Шмиголь Сергій Олегович) і проект рішення «Про клопотання 

щодо присудження Премії Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток 

парламентаризму, місцевого самоврядування»  рекомендувати розглянути на 

сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 3; «Проти» - 0; «Утримались» - 1; Не голосували – 0. 

Рішення не прийнято. 

 

 

2.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Максим Васильович, зокрема, зазначив, що 

дотепер в українському суспільстві не сформовано сталих традицій та 

мотивацій щодо фізичного виховання і масового спорту як важливого чинника 

фізичного та соціального благополуччя, поліпшення стану здоров’я, ведення 

здорового способу життя і подовження його тривалості. Програма розроблена з 

метою створення умов для подальшого залучення широких мас населення до 

масового спорту як важливої складової здорового способу життя, зміцнення 

здоров’я громадян, збереження, утримання та розвитку всіх ланок системи 

підготовки спортсменів високої кваліфікації, спорту вищих досягнень, 

вдосконалення матеріально-спортивної бази і розрахована на 2016-2020 роки. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М., який висловив думку, що така програма є 

досить актуальною на теперішній час, запропонував підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про програму розвитку фізкультури і спорту в 

області на 2016-2020 роки» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії 

обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

 

3.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Доповідач сказав, що метою прийняття 

проекту рішення «Про затвердження плану дій щодо реалізації Стратегії 

національно-патріотичного виховання дітей та молоді Черкаської області на 

2016-2020 роки» є створення та розвиток обласної комплексної системи 

національно-патріотичного виховання, визначення ефективних механізмів 

системної взаємодії органів державної влади, місцевого самоврядування та 

інститутів громадянського суспільства у цьому напрямі. Прийняття даного 

проекту рішення дасть змогу розвивати обласну комплексну систему 

нацонально-патріотичного виховання, визначити ефективні механізми 

системної взаємодії органів державної влади, місцевого самоврядування та 

інститутів громадянського суспільства у цьому напрямі. 

ВИСТУПИЛА: Ковбоша О.Р. Вона сказала, що в «плані дій» не розписані 

конкретні заходи, а саме, коли, де і ким вони проводитимуться. Натомість 



описані лише окремі напрямки. Формулювання заходів «сприяти», 

«забезпечити» доволі абстрактне. Текст не містить чітких показників, за якими 

згодом можна оцінити роботу чиновників, які відповідають за напрям 

національно-патріотичного виховання молоді, через що неможливо буде 

встановити ефективність «плану дій». Вважаю, що її потрібно доопрацювати, а 

саме, додати кількісно-якісні показники та реальні очікувані результати роботи. 

ВИСТУПИВ: Сегеда А.В., який висловив думку, що прийняття цього рішення 

сприятиме патріотичному вихованню дітей та молоді, запропонував підтримати 

даний проект рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про затвердження плану дій щодо реалізації 

Стратегії національно-патріотичного виховання дітей та молоді Черкаської 

області на 2016-2020 роки» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії 

обласної ради. 

Голосування: «За» - 3; «Проти» - 0; «Утримались» - 1; Не голосували – 0. 

Рішення не прийнято. 

 

 

4.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Доповідач зазначив, що підставами для 

прийняття даного рішення є збільшення кількості спортсменів у Черкаській 

області на 25,32%, які займаються неолімпійськими видами спорту, мають 

вагомі досягнення та є призерами чемпіонатів, кубків Європи та світу з не 

олімпійських видів спорту, а також популяризація означених видів спорту 

серед населення області. Максим Васильович прокоментував суть 

запропонованих змін. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М. Він запропонував підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

26.06.2012 №16-10/VІ  «Про заснування обласної стипендії перспективним 

спортсменам області» (зі змінами) підтримати і рекомендувати розглянути на 

сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

 

5.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Він, зокрема, зазначив, що прийняття нової 

обласної соціальної програми протидії торгівлі людьми є необхідним для 

визначення конкретних заходів, окреслення обов’язків та напрямів роботи, 

підвищення ефективності переслідування осіб, які вчиняють злочини, пов’язані 

з торгівлею людьми, або сприяють їх вчиненню, а також захисту прав осіб, які 

постраждали від торгівлі людьми, та надання їм допомоги. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 



ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення на розгляд обласної ради проекту 

рішення «Про обласну соціальну програму протидії торгівлі людьми на період 

до 2020 року» підтримати  і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Він прокоментував суть змін даного проекту 

рішення. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати проект рішення 

і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

14.12.2011 № 10-3/VІ «Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021року» підтримати і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради (додається, додаток № 1). 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: Данилевського В.В. Він, зокрема, зазначив, що програма 

спрямована на створення належних умов для діяльності інноваційних шкіл 

Черкаської області щодо забезпечення якісної освіти учнів, яка відповідає 

світовим, зокрема, європейським стандартам. Метою програми є створення 

умов (організаційних, науково-методичних, кадрових, маиеріально-технічних) 

для перспективного розвитку інноваційних шкіл Черкаської області, 

оптимізація процесу упровадження інновацій в світовий процес з урахуванням 

сучасних світових тенденцій, підвищення ефективності та якості  регіональної 

системи освіти. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М., який запропонував підтримати проект рішення 

і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення на розгляд обласної ради проекту 

рішення «Про обласну цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на 

період до 2020 року» підтримати  і рекомендувати розглянути на сесії обласної 

ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

8.СЛУХАЛИ: Островського О.А. Він сказав, що метою підготовки проекту 

рішення є внесення змін до рішення обласної ради, обласної програми розвитку 

громадянського суспільства на період до 2019 року та приведення їх у 

відповідність до затвердженої структури обласної державної адміністрації. 

ВИСТУПИВ: Сегеда А.В. Він запропонував підтримати проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

24.04.2015 № 39-3/VІ «Про обласну програму розвитку громадянського 



суспільства на період до 2019 року» підтримати  і рекомендувати розглянути на 

сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

9.СЛУХАЛИ: Островського О.А. Олег Анатолійович пояснив, що зміни до 

запропонованого проекту рішення носять суто технічний характер; вони 

пов’язані зі зміною назви управління. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати проект рішення 

і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

17.02.2012 № 13-6/VІ «Про програму розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2012-2016 роки» підтримати  і рекомендувати розглянути 

на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

10.СЛУХАЛИ: Островського О.А., який зазначив, що суть проекту рішення у 

зміні назви управління та затвердженні нового складу комісії  з призначення 

обласних персональних стипендій. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М. Він запропонував підтримати проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

03.03.2006  № 27-14/ІV «Про встановлення обласних персональних стипендій» 

підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради (додається, 

додаток № 2). 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

11.СЛУХАЛИ: Островського О.А. Він, зокрема, зазначив, що кіномережа 

області становить 53 демонстратори, що здійснюють кінообслуговування 

населення. КП «Черкасиоблкіно» забезпечило технологічний процес 

збереження наявного фільмофонду, перевірку його технічного стану 

(інформація додається, додаток № 3). 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка запропонувала інформацію взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання у І півріччі 2016 року рішення 

обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VІ «Про обласну програму поліпшення 

кінообслуговування населення на  2014-2018 роки» взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даного рішенням. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 



12.СЛУХАЛИ: Островського О.А. Він прокоментував суть змін, 

запропонованих у проекті рішення. 

ВИСТУПИВ: Сегеда А.В., який запропонував підтримати проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

25.06.1998 № 2-5 «Про встановлення щорічної обласної премії імені Данила 

Нарбута» (зі змінами) підтримати  і рекомендувати розглянути на сесії обласної 

ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.Доманський 

 

Секретар комісії                                                                            О.Ковбоша 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


